
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-05-19, § 25 

 

 Tid: 19 maj 2008 kl 16.00 – 16.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 29 maj 2008 

  

 

 

Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp)  

Mustafa Tümtürk (s)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp) 

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare 

 Göran Kindvall (m)  

Sebastian Carlsson (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Sarah Lundgren (kd)  

Christer Mellstrand (c)  

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Bo Holmberg (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) 

Lotten von Hoffsten (v)  

 

 



  

 
Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lars Fyrvald, Staffan 

Lorenz, Ann-Charlotte Nilsson, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Thomas Andersson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Thord Swedenhammar från roteln. 

 
 § 25 

Planläggning av Årstafältet i stadsdelarna Årsta, Östberga och Enskedefältet. 

Lägesredovisning 

Dnr E2007-511-00904 

 

Exploateringskontoret samt stadsbyggnadskontoret hade den 21 april 2008 avgivit 

gemensamt tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I 

tjänsteutlåtandet föreslogs – vad avser exploateringsnämnden - enligt följande: 

 

 Exploateringsnämnden godkänner lämnad redovisning. 

 

Yrkanden 

Bifall yrkades till kontorets förslag. 

Ledamoten Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga P1. 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt 

kontorets förslag:  

 

 Exploateringsnämnden godkänner lämnad redovisning. 

 

Reservation 

Mot beslutet reserverade sig ledamoten Emilia Hagberg (mp) med hänvisning till sitt 

yrkande i bilaga P1. 

 

Särskilda uttalanden 

Särskilt uttalande gavs av vice ordförande Mirja Räihä Järvinen m fl (s) enligt bilaga 

P2. 

Särskilt uttalande gavs av ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) enligt bilaga P3. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaryttrande gavs av ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) enligt bilaga P1. 

Ersättaryttrande gavs av ersättaren Lotten von Hofsten (v) enligt bilaga P3. 

 

 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 



  

Tillhör § 25, bilaga P1 

 

 

Exploateringsnämnden  

2008-05-19 

 

Tillhör ärende 25 

 

Planläggning av Årstafältet i 

stadsdelarna Årsta, Östberga och 

Enskedefältet. Lägesredovisning 

 

Emilia Hagberg (mp) 

Torkel Tigerschiöld (mp) 

 

 

 

 

Förslag till beslut 

 

Exploateringsnämnden beslutar 

 

att avbryta planläggningen av Årstafältet, 

 

att därutöver anföra följande: 

 

Vi anser att Årstafältet ska utvecklas som landskapspark, rekreationsområde och som en 

viktig del i stadens ekosystem och motsätter oss därför planerna på nya bostäder på 

Årstafältet. 

 



  

Tillhör § 25, bilaga P2 

 

 

Exploateringsnämnden 

2008-05-19 

 

Tillhör ärende 25 

 

Planläggning av Årstafältet… 

 

Mirja Räihä Järvinen m fl (s) 

 

 

 

 

Särskilt uttalande 

 

Årstafältet fyller idag en viktig funktion för rekreation, odling och idrottsändamål. Det 

är viktigt att fältet även i fortsättningen kan fylla den funktionen.  

 

Vi ställer oss starkt kritiska till den politiska majoritetens tidigare uttalanden om en ny 

stadsdel på Årstafältet utan en för området viktig grönstruktur. Det viktiga i 

sammanhanget är inte att bygga en ny stadsdel utan snarare se till att tillgängliggöra 

Årstafältet för stadens medborgare och samtidigt minska känslan av att fältet är instängt 

mellan trafikleder.  

 

Vi ser heller ingen motsättning i att anta detaljplanerna de av moderatledda majoriteten 

stoppade lägenheterna på Årstalänken och samtidigt genomföra en tävling. Flera av de 

planerade bostäderna på Årstalänken var upplåtna med hyresrätt. Detta blir nu inte av, 

vilket är mycket tråkigt då efterfrågan på Hyresrätter i Stockholm är extremt hög. I 

kombination med utförsäljningen av allmännyttan ser vi nu tydligt hur majoriteten för 

en politik som är direkt fientligt för vanliga stockholmare. Vi vill i stället se fler 

bostäder som alla kan efterfråga!  

 

Ny bebyggelse omkring själva fältet måste ha till uppgift att inbjuda till naturområdet 

istället för att isolera det. 

 



  

    Tillhör § 25, bilaga P3 

 

 

    Exploateringsnämnden 

2008-05-19 

 

    Tillhör ärende 25 

 

    Planläggning av Årstafältet i  

    stadsdelarna Årsta, Östberga och  

Enskedefältet. Lägesredovisning 

 

    Ann-Margarethe Livh (v) 

    Lotten von Hofsten (v) 

 

 

 

 

Särskilt uttalande 

 

Vi anser att Årstafältet ska utvecklas som landskapspark, rekreationsområde och som en 

viktig del i stadens ekosystem och beklagar därför att den sittande majoriteten planerar 

för byggande av bostäder. 

 

 

 


